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ZASEDÁNÍ OZ

Zasedání zastupitelstva obce Holovousy se koná 
v    úterý  11.  listopadu  2008  od  19   hodin   v  
kanceláři  obecního  úřadu  s tímto   programem:

1) Výsledky voleb
2) Přehled hospodaření obce
3) Kulturní akce - příprava
4) Různé

Zasedání je veřejné, všichni jste srdečně zváni.

ZE ZASEDÁNÍ OZ

Zastupitelstvo  obce  se  na  svých  zasedáních  zabývalo  přípravou  šestého  ročníku  Slavností  holovouských 
malináčů. Bylo schváleno uzavření smluv na poskytnutí dotací Královéhradeckého kraje – na pořádání pouťového 
jarmarku  a  Slavností  malináčů,  na  vybudování  kanalizace  na Chloumky,  na provoz  Informačního centra,  na 
zřízení CZECHPOINTU (dotace ministerstva vnitra), a na vybavení Informačního centra. Pořízeny tak budou nové 
počítače a další vybavení potřebné k provozu. Personální provoz informačního centra zajišťují Petra Václavíková 
a Lída Nosková.
Od října je na údržbu veřejných prostranství opět zaměstnána paní Iveta Trnková z Chodovic.  Ve čtvrtek 23. října 
provedly pracovnice krajského úřadu předběžnou kontrolu hospodaření naší obce v roce 2008. Nebyly shledány 
žádné nedostatky a pochybení. Poděkování patří zejména naší účetní ing. Heleně Kráčmarové.
Společnost  OREDO  připravuje  na  prosinec  změny  v jízdních  řádech  autobusů  a  vlaků.  Pokud  byste  měli 
připomínky ke stávající dopravní obslužnosti  - tj. k počtu a časovým termínům autobusového nebo i vlakového 
spojení, předejte své náměty nejpozději  do středy 5. listopadu na obecní úřad.
Kolaudační řízení kanalizace Holovousy – Chloumky se uskuteční v listopadu. Vodovod na Chloumky bude na 
základě smlouvy předán k provozování Vodohospodářské a obchodní společností  Jičín.  Po uzavření smlouvy 
budou osazeny vodoměry a umožněn tak odběr vody pro domácnosti. Smlouvy na odběr vody budou jednotliví 
uživatelé nemovitostí uzavírat s VOS Jičín. Na odvod splaškových vod do kanalizace budou k 1.1.2009 uzavřeny 
smlouvy s obcí  Holovousy,  která je provozovatelem kanalizace.  Výše stočného na rok 2009 bude stanovena 
zastupitelstvem obce v prosinci.
V prvním listopadovém týdnu bude firmou ELIN z Hradce Králové zahájena rekonstrukce veřejného osvětlení. O 
shovívavost tímto žádáme především obyvatele na parcelách, kde bude asi na týden zcela přerušeno veřejné 
osvětlení. Budou se instalovat nová svítidla i stožáry, proto se v této lokalitě nebude po tuto dobu svítit.
Na závěr bych Vám ráda poděkovala za podporu při volbách do zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Volby 
byly pro mě úspěšné, byla jsem zvolena krajskou zastupitelkou. Neznamená to však, že by tímto bylo ukončeno 
mé působení  v Holovousích. Nadále zůstávám Vaší starostkou.
                                                                                                                                              Martina Berdychová



VOLBY DO KRAJSKÝCH ORGÁNŮ

Nečekaná  prohra  dosud  vládnoucí  ODS,  nečekaný 
vzestup a vítězství zástupců ČSSD, takový je výsledek 
voleb do krajských orgánů ve všech krajích republiky a 
nejinak je tomu i v  našem Královéhradeckém kraji.
Volební  účast  byla  letos  nečekaně vysoká,  nad  40%, 
v našem jičínském okrese volilo 40,31% voličů. Vítězná 
strana  získala  18  mandátů  z pětačtyřicetičlenného 
zastupitelstva, ODS 13.
V naší  obci  volilo  ze  411  celkem 225  voličů,  což  je 
54,74%.  Je  to  účast  v rámci  ČR  i  kraje  značně 
nadprůměrná. Je zajímavé, že naše volby byly jiné než 
jinde. Nejvíce hlasů zde získaly volební strany Volba pro 
kraj  a SNK-ED. Ovlivnily to osobnosti, které z naší obce 
kandidovaly.  U Volby pro kraj to byl  ředitel VŠÚO ing. 
Václav Ludvík (získal 36% hlasů), u SNK-ED starostka 
obce mgr. Martina Berdychová (získala 20% hlasů).
Celkový počet  volebních hlasů v naší  obci:  KSČM 27, 
SNK-ED  45,  Volba  pro  kraj  80,  Nezávislí  1,  Strana 
zelených  7,  Volte  Pravý  blok  2,  ODS  20,  ČSSD  35, 
Koalice pro kraj 6.
Poděkování patří členům volební komise - Lídě Suché, 
ing.Petru  Kloutvorovi,  Božence  Knězáčkové,  Mirce 
Šecové a Zdeňku Trlovi. 

PODĚKOVÁNÍ

Dovolte mi, vážení voliči, abych vám touto cestou poděkoval za mimořádnou podporu v letošních volbách, které 
se mi dostalo. Mám z toho velkou radost a vážím si toho. Vaše podpora je jistě i odrazem mého čtyřicetiletého 
působení ve výzkumném ústavu, který je s obcí Holovousy a jejími občany v těsném spojení. Vážím si práce mezi 
vámi a jsem tady rád. Ještě jednou děkuji a přeji všem klidné předvánoční období a hodně zdraví.
                                                                                                                                                         Ing.Václav Ludvík

OHLÉDNUTÍ ZA SLAVNOSTMI MALINÁČŮ

Čtvrtého října se konaly v pořadí již šesté „Slavnosti holovouských malináčů“, které provázely již tradiční soutěže „ 
O nejlahodnější malináč“ a „O nejchutnější jablečný moučník“, které se staly mezi soutěžícími i spoluobčany velmi 
oblíbené.  Do  soutěže   malináčů  se  přihlásilo  19  soutěžících.  Porota  ve  složení  Z.Kráčmar,   ing.J.Suchá  a 
M.Šecová  neměla vůbec lehký úkol, protože letos se malináče urodily přímo výstavní. Na 1. místě se umístil ing. 
J.Kočí z Holovous, na 2. místě M.Hniková z Holovous a 3. příčku letos obsadil M.Havelka z Chlumu. Do soutěže 
moučníků bylo přihlášeno 18  voňavých a velmi lákavých dobrot. Komise ve složení B.Knězáčková, S.Kopová a 
L.Šťovíčková již od sobotního rána ochutnávala a ochutnávala, aby mezi těmi lákadly vybrala vítěze. 1. místo 
obsadila již po několikáté naše věrná cukrářka J.Kráčmarová z Holovous, 2. místo V.Strunová z Chodovic a na 3. 
místě se umístila M.Drašarová z Hořic. Celé odpoledne bylo provázeno bohatým kulturním programem na návsi 
v Holovousích, vystoupením dětí ze ZŠ a MŠ Chodovice, vystoupením  hudební  skupiny Nebozez, divadelním 
představením   ZUŠ Hořice,  vystoupením   Freddie  Merkury   revival,   výstavou   ovoce   v  jídelně   VŠUO. 
Návštěvníci  si  mohli  zakoupit  v  prodejních  stáncích pravé  holovouské  malináče po kterých se brzy „jen 
zaprášilo“. Ale i v ostatních stáncích  bylo  nabízeno kvalitní zboží,  o  které  byl  mezi  nakupujícími  velký  zájem. 
Poděkování  patří  manželům  Soukupovým z  Chodovic,  kteří  se  postarali  o  květinovou  výzdobu  podia, 
našim  hasičům,  kteří   se  po  celé   odpoledne  starali o občerstvení  účastníků.  Dále bych  chtěla  poděkovat 
našim   ochotným   ženám,  které  pod vedením E.Pojkarové a J.Žďárské  napekly pro všechny návštěvníky 
vynikající koláče, dále naší mládeži, která ochotně pomohla R.Křovinovi se stavěním stanu a prodejních stánků, 
VŠUO a Z.Kráčmarovi za sponzorování  cen do našich soutěží   a   všem   ostatním,   kteří   se   jakkoli   zasloužili 
o   zdárný  průběh   letošní   oslavy. 
  
                                                                                                                                                                           Hrade



NAŠE ŠKOLA

Chodovická škola zahájila školní rok s počtem 22 žáků. První akcí, které jsme se tento školní rok zúčastnili, byly 
„Slavnosti holovouského malináče“, kde jsme měli svůj prodejní stánek. 24. října se uskutečnil v našem kostele 
kytarový koncert pro děti. 31. října chystáme s dětmi 3. až 5. ročníku návštěvu muzea na výstavu „Svět zvířat“ ve 
Dvoře Králové.
Také  se  chystáme uspořádat  „andělskou  výstavu“  ve  dnech  4.  a  5.  prosince,  kterou  zahájí  děti  vánočními 
koledami.  Výstava bude prodejní.  Prosíme tímto děti  a rodiče,  zda by se pokusili  vyrobit  dárky s andělskou 
tématikou.  Dárky   vyvěsíme   a   zveřejníme   v   našem   kostele. Noste  je  řádně  podepsané  a  označené  do 
28. listopadu do školy. 6. prosince bude mít naše škola také prodejní stánek v Hořicích. Zveme tímto všechny 
rodiče a děti - přijďte!
Krásné prožití podzimních dnů a hodně sluníčka.
                                                                                                                                  Jana Bydžovská 

ZÁJEZD PRO SENIORY

Stalo se již tradicí, že v září obec organizuje zájezd pro 
seniory.  V letošním  roce  jsme  opět  využili  služeb  CK 
Hoška tour z Lázní  Bělohradu,  která pro nás celodenní 
program  připravila.  V Dobrušce  jsme  navštívili  rodný 
domek F.L.Věka, za krásného počasí si prohlédli náměstí 
v   Novém  Městě  nad  Metují  a  rovněž  absolvovali 
prohlídku zámku a  zámeckých zahrad. Mnozí ze seniorů 
vystoupali na zámeckou věž a pokochali se výhledem na 
okolí  zámku.  Další  naše  zastávka  byla  v pevnosti 
v Josefově,  kde  jsme  absolvovali  2  km  pochůzku 
pevností  za  svitu  svíček  v kahanech.  Na  závěr  jsme 
navštívili  Zvičinu, kde se nám nabízel krásný výhled do 
kraje. Při posezení v Raisově chatě jsme si pochutnávali 
na  místních  specialitách,  popovídali  se  spoluobčany  a 
spokojeně se vraceli do svých domovů. 
                                                                                  hrade

HLAS Z ITÁLIE

Italský hlas, české srdce a citlivé publikum – to jsou ingredienty, které se spojily v nezapomenutelném koncertě 
v chodovickém kostele sv. Bartoloměje koncem letošního srpna.
Nedávno se na mne obrátilo pár italských přátel s prosbou jet do mého rodného kraje na dovolenou, velice mne to 
potěšilo. Jsou to lidé, co jezdí po celém světě a tak by mne ani nenapadlo, že budou mít zájem o český venkov. 
Ale opak byl pravdou. Možná mé nadšené vyprávění a velká chuť se každý rok vracet domů je přimělo k tomu, 
aby se za mnou rozjeli. Slovo dalo slovo a byl tu nápad s koncertem. Navrhla jsem to mé kamarádce Tiziane 
Cosso, ale moc jsem nedoufala v kladnou odpověď. Profesionální pěvkyně s velkými uměleckými úspěchy … a 
netížilo  ji  zazpívat  v kostelíčku jedné vesničky,  který ani není na všech mapách a v cizině se o ní v žádném 
průvodci nedočtete. Na počátku byly obavy, co akustika, co obecenstvo. První zkouška dopadla výborně, akustika 
výborná i výborný doprovázeč klavírista pan Ščigol z hořické ZŠU.
Koncert se uskutečnil v den chodovické pouti a počasí příliš nepřálo. Přijdou lidé na koncert operní pěvkyně? 
Obavy byly  zbytečné.  Když jsem vešla  s mojí  kamarádkou do kostela,  tak se mi  v hrdle stáhlo  a oči  začaly 
štípat…byla  jsem dojata  a  zároveň  šťastná.  Tizianu  jsem slyšela  již  zpívat  na vánočním koncertě  u  nás ve 
Sgurgole  a  nemohla  jsem se dočkat,  až  se její  hlas rozezní  po „našem“ kostele.  Potlesk se po každé árii 
stupňoval,  Šťastný úsměv pěvkyně  i  pianisty.  Kouzlo  hudby,  která  nemá zapotřebí  tlumočníka,  nás všechny 
učarovalo. Tiziana byla spokojena a moc mně děkovala, mnozí z vás mně děkovali… ale za co?? Já děkuji vám 
všem za nezapomenutelný zážitek a za potlesk, kterým jste dali najevo citlivost  a nadšení z hudby. Co Čech, to 
muzikant, se říká a pěvkyně Tiziana na vás bude dlouho vzpomínat, tak vřelého přijetí se jí nedostalo ani ve 
zdejší Sgurgole.
                                                                                                                                               Olga Ferrari - Kozárová



Z ČINNOSTI HASIČŮ

Dne 6. září se hasiči zúčastnili a obhajovali v pořadí již po čtvrté první místo v hasičské soutěži v Bílsku. Pohár se 
podařilo  obhájit a muži si putovní pohár za první místo opět odvezli  domů. Ženy skončily na krásném třetím 
místě.
20. září místní hasiči uspořádali první ročník netradiční soutěže v požárním útoku a štafetě. Soutěž měla úspěch 
nejen u diváků, ale i u soutěžních družstev, která se u plnění disciplín také bavila, a tím splnila soutěž účel, pro 
který byla uspořádána. Soutěže se zúčastnilo 7.hasič. sborů. Naši muži obsadili 3. a ženy 1.místo. Děkujeme 
VŠÚO  za  sponzorský  dar  (jablka),  kterým  jsme  obdarovali  každé  zúčastněné  družstvo.  Rovněž  děkujeme 
sousedním hasičům z Ostroměře, za přistavěnou cisternu s vodou. 
O týden později 27. září se hasiči rozjeli do Úlibic utkat na poslední letošní soutěž. Této soutěže se účastnili ve 
smíšeném družstvu ( 4 ženy a 3 muži) a i přesto, že byli v kategorii muži obsadili 5.místo z 18.
Dne 11.října hasiči pořádali  u vagónu klasickou zabijačku. Na zabijačce bylo možno zakoupit za symbolickou 
cenu vše co k ní patří ( ovar, prejt, kroupy, masopustní guláš,…). I když příprava dala hodně úsilí a práce, vše se 
podařilo na jedničku. Poděkování patří každému, kdo poskytl věci na zabijačku a pomohl při ní. Jídlo si každý 
pochvaloval a proto patří hlavní dík řezníkům p. Markovi a p. Bezvodovi.
Dne 15.11. proběhne v hostinci U Krejčů hasičská výročka, na které se shrne celoroční činnost hasičů za rok 
2008. Všichni hasiči jsou srdečně zváni.
                                                                                                                                                  velitel hasičů
                                                                                                                                                 Roman Balihar 

SDRUŽENÍ OBČANŮ PŘI ZŠ CHODOVICE

Sdružení podalo žádost ministerstvu školství na svoji činnost v roce 2009, další žádost připravuje o krajský grant. 
Sdružení  v rámci  své  dlouholeté  existence  úzce  spolupracuje  se  základní  a  mateřskou  školou.  Zajišťuje 
volnočasové  aktivity  dětí,  pořádá  i  kurzy  pro  rodiče  a  širokou  veřejnost.  V říjnu  proběhl  kurz  keramiky  a 
automatické  kresby  s Lenkou  Tauchmanovou.  V listopadu  –  14.11.   od  17  hodin  proběhne  ve  škole   kurz 
zdravého vaření s  Helenou Rohlíčkovou. 22. listopadu je pro veřejnost připraven výtvarný seminář – tiffani a 
pedig.  Přihlásit  se  můžete  ve  škole  nebo  na  obecním  úřadě.  Na  prosinec  je  připravována  výstava  andělů, 
zahájení proběhne 4. prosince. Zapojte se do činnosti sdružení. Vytvořte svého anděla a předejte jej do školy! 
Uvítáme i  vaše  náměty na činnost sdružení v příštích letech.

ČESKÁ POŠTA

V minulém čísle Zpravodaje jsme Vás oslovili s dotazníkem, který se týkal poskytování poštovních služeb v naší 
obci. Vrátilo se nám 27 vyplněných odpovědí na naše otázky. Naprostá většina odpovědí byla  PRO zachování 
kamenné pošty. Pouze čtyřem by uzavření pošty v Chodovicích nevadilo. Z ankety dále vyplynulo, že by bylo 
ideální upravit otevírací dobu pošty, např. 7.30 – 8:30 a odpoledne 15 – 17 hodin. Jeden z respondentů navrhuje 
otevření pošty v sobotu dopoledne. Pošta také dává možnost výběru hotovosti kartou. Ze závěru dotazníkového 
šetření  vyplývá,  že  je  žádoucí  poštu  v naší  obci  zachovat.  Děkujeme  tímto  všem  za  vrácení  dotazníku. 
Problematikou pošty se bude zabývat  příští  zasedání zastupitelstva obce. V září došlo ke změně pohledu na 
rušení pošt ze strany jeho zřizovatele – ministerstva vnitra. Přispěly k tomu protesty starostů obcí, Svazu měst a 
obcí, Spolku pro obnovu venkova a dalších institucí a mj. také blížící se termín voleb do zastupitelstev krajů. 
Obdrželi jsme dopis ministra vnitra, který konstatuje, že se rušení pošt prozatím pozastavuje. Od října  probíhá 
tříměsíční zkušební provoz mobilního doručování, tzn. 15 min. na návsi v Holovousích jako náhrada za plánované 
zrušení  kamenné pošty  (zatím,  do konce prosince,  vedle  zachování provozu kamenné pošty v Chodovicích). 
Zkušební  provoz  mobilního  doručování  bude  vyhodnocen,  projednán  s naším  zastupitelstvem  a  poté  bude 
rozhodnuto o osudu pošty v Chodovicích. Asi tak máme poslední šanci prokázat, že je pro nás zachování pošty 
důležité. Přispěje k tomu zvýšení její návštěvnosti. Proto pokud budete mít možnost, přijďte své poštovní služby 
vyřídit na chodovickou poštu. Máme ještě šanci do konce prosince!                                 
                                                                                                                                                                             mb 



ČAS ADVENTNÍ

Pro  předvánoční  období  jsme  pro  vás  připravili  hudební  a  kulturní  vystoupení,  které  proběhnou  především 
v našem kostele v Chodovicích.
První adventní neděle – v sobotu 29. listopadu od 17 hodin proběhne rozsvěcení vánočních stromků v kostele. 
Každá obec farnosti bude mít svůj stromeček, který by měli zdobit její obyvatelé. Věříme, že se do této aktivity 
zapojíte a stromky od 26. listopadu přijdete ozdobit. Svůj stromek budou mít Chloumky, Holovousy, Chodovice, 
Dolní Mezihoří, Bílsko a Chlum. Slavnostní rozsvěcení vánočních stromků proběhne za doprovodu pěveckého 
sboru Základní umělecké školy Hořice.
Druhá adventní  neděle – ještě před druhou adventní nedělí  se ve čtvrtek 4. prosince od 15 hodin v kostele 
uskuteční slavnostní zahájení výstavy andělů, vystoupí děti z mateřské a základní školy v Chodovicích. Zvána je 
široká veřejnost. Výstava potrvá do soboty 6. prosince.
Adventní  posezení  pro  seniory  –  se  bude  konat  ve  čtvrtek  11.  prosince  od  17  hodin  v hostinci  U  Krejčů. 
Připravován  je  hudební  program  –  vystoupení  harmonikářů.  Pozvánky  s upřesňujícími  informacemi  budou 
rozeslány na počátku prosince.
Třetí adventní  neděle – v neděli  14. prosince od 17 hodin vystoupí vokální hudební skupina SALVE RADIX 
s vánočním repertoárem klasické hudby.
Čtvrtá adventní neděle – vyvrcholením adventního období bude v sobotu 20. prosince od 17 hodin vystoupení 
hořického pěveckého sboru Bona Vita spojeného s dalšími pěveckými sbory z okolí,  za doprovodu Hořického 
komorního orchestru. Společně provedou dvě vánoční mše – Missa opastoralis J.Š.Brixiho a Missa brevis Jiřího 
Pavlici.

KNIHOVNA INFORMUJE

Zase tu máme podzim. Krátí se nám den, a tak bych Vám chtěla zpříjemnit dlouhé večery a pozvat Vás do naší 
knihovny na obecním úřadě, která je tu pro Vás. Byla bych moc ráda, kdybyste si našli chvilku a sami, nebo se 
svými  přáteli  či  sousedy  si  zašli  k nám posedět  nad  dobrou  kávou,  ale  třeba  si  i  jen  tak  popovídat.  Máme 
obnovený výpůjčkový fond z Jičína, přijďte se podívat, co nového jsme pro Vás připravili. Jestliže Vás nezaujmou 
knihy, které máme u nás, ráda Vám publikace objednám z databáze výpůjčkového fondu Jičín na Vaše přání. 
Tato služba bude v knihovně zavedena v nejbližších dnech. Z knihovny Jičín jsme dostali  nový počítač,  který 
bude sloužit k těmto účelům. Bude zavedena nová elektronická kartotéka knih. Stále můžete využívat připojení na 
internet a půjčování knih zdarma. Otevírací doba je: v PO 8.00 - 9.00 hod., ÚT 16.00 - 18.00 hod., ČT 8.00 - 9.00 
hod. Budu ráda, když se sami přijdete podívat a pomůžete mně s výběrem pro Vás. Už teď se těším na Vaši 
návštěvu.
                                                                                                                                                 knihovnice J.Brabcová 

JIVÍNSKÝ ŠTEFAN

Již dvanáctým rokem bude udělováno ocenění – „Jivínský Štefan“ za pozoruhodný kulturní počin roku 2008 a za 
dlouholetou kulturní činnost. Návrh na Štefana může provést každý, stačí uvést jméno a adresu nominovaného 
(jednotlivce  či  skupiny)  a  stručné  odůvodnění,  jméno  a  adresu  navrhovatele.  Své  návrhy  můžete  zaslat  do 
31.12.2008 na adresu koordinátora Štefanské komise Bohumíra Procházky, Sokolovská 367, Jičín. V nominaci je 
třeba uvést, zda se jedná o dlouhodobé zásluhy nebo kulturní počin roku 2008.

CZECHPOINT V HOLOVOUSÍCH

Od 1. listopadu bude na Obecním úřadě v Holovousích zřízen CZECHPOINT, neboli  Český  Podací  Ověřovací 
Informační Národní Terminál. Obec Holovousy se tak připojila k dalším obcím a městům, která bude tuto službu 
poskytovat. Cílem projektu CZECHPOINT je poskytovat občanům ověřené výpisy z centrálních státních evidencí 
a rejstříků na jednom místě, aniž by občan musel navštívit několik různých úřadů státní správy. Na pracovišti OÚ 
bude  možné  získat  ověřené  výpisy  ze  4  centrálních  registrů:  z katastru  nemovitostí,  obchodního  rejstříku, 
živnostenského rejstříku a rejstříku trestů. Podmínky vydání jednotlivých výpisů:

- Katastr nemovitostí  : potřebujete znát - katastrální území a číslo listu vlastnictví nebo číslo parcely nebo 
číslo popisné nemovitosti nebo číslo popisné a číslo bytové jednotky v domě. Poplatek: 100,- Kč za první 
stranu a 50,- Kč za každou další stranu.

- Obchodní rejstřík:   potřebujete znát - IČ (identifikační číslo organizace). Poplatek: 100,- Kč za první stranu 
a 50,- Kč za každou další stranu.

- Živnostenský rejstřík:   potřebujete znát - IČ. Poplatek 100,- Kč za první stranu a 50,- Kč za každou další 
stranu.

- Rejstřík trestů: podle podle §11a odst. 1 zákona č. 269/1994 Sb. o Rejstříku trestů v platném znění, lze 
vydat  výpis  z  evidence  Rejstříku  trestů  pouze osobě,  které  se  výpis  týká.  Potřebujete  platný  doklad 
totožnosti. Dále je možné na pracovištích CZECHPOINT vydávat výpisy zplnomocněncům, kteří žádají o 
výpis z Rejstříku trestů na základě plné moci. Poplatek 50,- Kč za výpis.



TŘÍDÍME ODPADY

V kanceláři obecního úřadu je umístěna sběrná nádoba na drobný elektroodpad. Odložit zde můžete například 
baterie, mobilní telefony, počítačky,  fény, holicí  strojky,  menší rádia a přehrávače, varné konvice,  fotoaparáty 
apod. Zatím není tato nabídka příliš využívána. Elektroodpad ale nepatří do Vaší popelnice! Plasty, které třídíte 
do žlutých pytlů a tetrapakové obaly (krabice od nápojů – mléko, džusy, apod.), které třídíte do pytlů oranžových, 
budou od vašich domů odvezeny v úterý  4. listopadu a 2. prosince. Na  papír bude od  8. do 11. prosince 
přistaven kontejner. tentokrát do Holovous, před obecní úřad. Na velkoobjemový odpad budou v Holovousých 
před obecním úřadem a v Chodovicích v uličce u výkupny zahrádkářů, přistaveny kontejnery v termínu od 7. do 
11. listopadu. Kontejnery jsou určeny na odpad, který nejde vytřídit a nevejde se do popelnice. Do kontejnerů na 
velkoobjemový odpad proto nepatří železo, papír, lednice, televize, pneumatiky, plasty, sklo a biologický odpad 
(listí, větve apod.). Na příští rok připravujeme finanční zvýhodnění při platbě poplatku za odpady pro domácnosti, 
které se do třídění odpadů aktivně zapojují.

VÍTÁNÍ DĚTÍ
 
V neděli  16.  listopadu  ve 14 hodin se uskuteční  v knihovně obecního úřadu vítání  dětí  do života.  Přivítáme 
Amálku Baliharovou z Holovous. Nad kolébku ji přijdou poblahopřát děti z mateřské školy v Chodovicích. 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Narodili se
3.10. Amálie Baliharová z Holovous

Zemřeli
14.9.      Jaroslav Krušina z Chodovic  - 79 let
24.10.    Josef Vojtíšek z Holovous - 75 let 

Životní jubilea – blahopřejeme
  2.11. Vladimír Novotný z Chodovic - 75 let
  4.11. Aloisie Langrová z Holovous  - 83 let
11.11. Miroslav Pomezný z Chloumek - 85 let
14.12. Marie Křovinová z Holovous - 80 let
19.12. Růžena Stupecká z Holovous - 88 let
28.12. Jaroslav Pojkar z Chodovic - 75 let

Sňatek uzavřeli
8.8. Petra Hančilová  z Chodovic a Jan 
Mikuškovic z Městce Králové

Přistěhovali se
Daniel a Iva Benešovi s dětmi Michalem a Lucií 
z Hořic do Holovous
Markéta Nosková s dcerou Sárou z Hořic do 
Holovous
Jan Novotný z Hořic do Holovous
Lubomír Vrba ze Stříbra do Holovous

Odstěhovali se
Radek  a Alena Kuželovi s dětmi Rozárií, 
Antonínem a Josefem z Holovous do Brtve 

KRÁTKÉ ZPRÁVY

+ 27. října od 18 hodin se konal lampiónový průvod 
k pomníku  padlých  a  pouštění  loděk  na  rybníku 
v Holovousích

+ ve dnech 7. – 10. listopadu bude  u obecního úřadu 
a  u  bývalé  výkupny  ovoce  „v  uličce“  přistaven 
kontejner na velkoobjemový odpad

+ 14.11. se koná ve škole v Chodovicích  od 17 hod 
BIO vaření s Helenou Rohlíčkovou

+  22.11.  se  koná  ve  škole  v Chodovicích  výtvarný 
seminář – tiffani a pedig pro veřejnost

+  4.  -  5.12.  výstava  andělů  v chodovickém  kostele 
-Práce dětí i veřejnosti. Svoje vlastnoručně vyrobené 
nebo  jinak  získané  anděly  noste  do  školy  během 
posledního  listopadového  týdne,  nejlépe  označené 
jmenovkou

+ kontejner na papír bude přistaven  8. – 11. prosince 
u obecního úřadu

+ 11.12. v 17 hod. v hostinci U Krejčů v Holovousích 
se  koná  adventní  posezení  pro  seniory  s kulturním 
programem. K poslechu zahraje dechovka p. Beneše.

+ prosíme účastnice soutěže „O nejchutnější jablečný 
moučník“ o předání svých receptů na OÚ, aby mohly 
být vytisknuty ve vánoční příloze

+ termíny svozu popelnic: modrá a červená známka/ 
týdenní  a  kombinovaný  svoz/  každé  úterý,  zelená 
známka /1x za 14 dní/  11.11.,  25.11.,  9.12.,  23.12., 
žlutá známka /1x za měsíc/ 11.11., 9.12.
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